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Maandagavond 13 maart jl. heeft er sinds lange tijd een bewonersbijeenkomst plaatsgevonden. Deze 

bijeenkomst werd overweldigend bezocht waardoor we zelfs moesten uitwijken naar Het 
Koelhuis. In totaal hadden zich meer dan 300 bewoners  aangemeld terwijl er plek was voor 
250 bewoners.  
Op het laatste moment hebben wij geprobeerd de bijeenkomst via Facebook te streamen 
zodat er meer bewoners deelgenoot van de bijeenkomst konden zijn. Ons experiment is niet 
helemaal goed gegaan. Een volgende keer zorgen we ervoor dat we dit in de vingers hebben.  
Er zijn tijdens en na de bewonersbijeenkomst veel vragen gesteld, ideeën aangedragen en 
klachten geuit over diverse onderwerpen in en om onze wijk Noorderhaven. Het Wijkteam 
heeft alle vragen, reacties gebundeld en, waar mogelijk, een antwoord gegeven. De 
antwoorden zijn in overleg met de gemeente, Heijmans en wijkagent tot stand gekomen. 
Hieronder treft u een samenvatting van alle vragen aan. 
N.B. De volledige PowerPoint presentaties van de bewonersavond treft u aan op onze site. 
 

De omgeving 
Het Waterplein (tegenover de Bio Pizzaria) zal in het najaar gerealiseerd worden 

Op dit moment is een huisartsenpraktijk bezig om ruimte te huren in onze wijk. 
De invloed van het wijkteam en/of de gemeente op de invulling van de 
leegstaande commerciële ruimten is nihil. Dit is aan de eigenaar/verhuurder en 
aan de toekomstige koper/huurder. Afwachten dus. 

Zodra een supermarktketen interesse toont om in of rond de wijk een winkel te 
realiseren, dient de keten een vergunning aan te vragen bij de gemeente. 
Vooreerst zal er een wijziging van het bestemmingsplan moeten plaatsvinden 
voordat er gebouwd kan worden. De gemeente geeft aan hier positief tegenover 
te staan.  
Tijdens de bijeenkomst konden bewoners een handtekening plaatsen op een lijst 
“ik wil een supermarkt in de wijk”. Wilt u ook een supermarkt in onze wijk en 
heeft u dit nog niet kenbaar gemaakt? Dan heeft u de tijd tot 1 juli 2023 om uw 
stem op onze site kenbaar te maken. We houden u via onze site op de hoogte 
wanneer we de lijst aan de gemeente zullen aanbieden.  

Een rookvrije wijk zal moeilijk te realiseren zijn. We zullen met Het Kompaan 
College in overleg gaan om daar een rookvrije generatie te realiseren. 

Eigenaren van honden zijn zelf verantwoordelijk voor hun gedrag aangaande 
hondenpoep. Verbodsbordjes of het plaatsen van een poepzakdispenser zullen 
hier geen verandering in brengen. Belangrijk is elkaar aan te spreken vanuit een 
positieve vibe op het ‘schoon’ houden van onze wijk.  

De fietsroute langs de IJssel wordt nu belemmerd door een deel bij de 
Museumhaven wat particulier terrein is. De gemeente is wederom in overleg met 
de eigenaar in de hoop dat het in de toekomst opengesteld kan worden.  
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https://wijkteamnoorderhaven.nl/presentaties-bewonersbijeenkomst/
https://wijkteamnoorderhaven.nl/ik-ben-voor-een-supermarkt-in-onze-mooie-wijk/
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Verkeer en veiligheid 
Over de Coenensparkstraat is veel te doen. Het is een doorgaande weg waar geen 
verkeersremmende maatregelen komen. Wij hebben aandacht gevraagd voor de 
meest gevaarlijke punten. De bomen op de middenstrook tussen de beide zebra’s 
beletten het uitzicht tussen overstekende wandelaars en het verkeer en tevens tussen 
het afslaand verkeer vanuit de tunnel komend naar Kade Zuid en het 
tegemoetkomend verkeer.  De bomen vervangen door laag struikgewas maakt het 
veiliger. 
Er wordt door de politie met regelmaat snelheidscontroles gehouden in de wijk. Er 
wordt volgens de politie over het algemeen niet te hard gereden. U kunt zich 
voorstellen wanneer u op het zebrapad loopt en er komt een auto met 50 km op u af 
dat dit enorm schrikken is. Ook het geluid speelt hierbij een belangrijke rol. Wanneer 
een auto gas geeft in de autotunnel dan lijkt het alsof er een coureur aan komt. En ja, 
niet iedereen zal zich houden aan de 50 km per uur. Maar helaas kunnen we daar niet 
zoveel aan doen.  
Blijft staan dat de twee zebrapaden op de Coenenparkstraat echt onvoldoende 
worden gezien door automobilisten. Dit wordt als een gevaarlijk stukje weg ervaren. 
Er zijn mede door u diverse oplossingsmogelijkheden aangereikt. Het wijkteam gaat 
hierover in gesprek met de gemeente.  
Bij de gesloten overgang van de Dreef naar de Nieuwstad (overweg) komt mogelijk 
over enige jaren een manier om over te steken. Of het een tunnel wordt is nog niet 
bekend. 

Veel vragen gingen over de route via Kostverloren naar de binnenstad (fietstunnel 
naar de binnenstad). Er wordt op dit moment een nieuw verkeersplan gemaakt voor 
het hele gebied rond het Stationsplein waar dus ook het Basseroord bij hoort. Ook de 
komst van het Kompaan College maakt dat aandacht hieromtrent belangrijk is. Hier 
zullen we even op moeten wachten. 
Op de vraag  of er een rampenplan bestaat i.v.m. de doorgang van treinen met 
gevaarlijke stoffen antwoordt de gemeente dat er inderdaad rampenplannen bestaan 
bij o.a. de veiligheidsregio (VNOG) en bij Prorail. De verwachting is dat er in de 
toekomst meer treinen zullen gaan rijden met o.a. waterstofgas. Ook verwijst de 
gemeente naar Rona (Regionaal Overleg Noordelijke Aftakking) waar veel informatie 
te vinden is. 
Door sommige oudere bewoners wordt het samenscholen van jongeren op bepaalde 
plekken als onveilig ervaren. Er wordt dan al snel aangenomen dat er gedeald wordt. 

https://rona-info.nl/


 

 

 
wijkteamnoorderhaven@gmail.com 

wijkteamnoorderhaven.nl 

Vaak is hier geen sprake van. De meeste groepen jongeren zijn onschuldig en zoeken 
een plek om samen te ‘chillen’. Probeer met de jongeren in contact te komen. U zult 
merken dat het onschuldig is. Ziet u daadwerkelijk dat er gedeald wordt, neem dan 
contact op met de politie. 
Wilt u contact met onze wijkagent Ivo Hettelaar? Dat kan door de politie te bellen en 
naar de wijkagent te vragen. Wij zullen dit op onze site zetten. 
 

Afval en groenvoorzieningen 
De bewoners van de appartementen hebben geen 
eigen ‘groene’ bak in tegenstelling tot de 
eengezinswoningen. In overleg met de gemeente, 
Circulus Berkel en het wijkteam zal er op proef een 
vijftal GF-containers (Groente, Fruit en Etensresten) 
geplaatst worden. De plaatsen waar de GF-containers 
geplaatst worden zijn dezelfde plaatsen waar nu reeds 
de restafvalcontainers staan, namelijk: tegenover 

Raab Karcher (Hoek Dreef en Contrescarp), het eerste deel van het Glacis, bij het 
Reesinkhof en bij de Houthaven (is reeds geplaatst). 

Er zijn bewoners die hier niet blij mee zijn. Met name omdat het te dicht bij hun 
eigen woning en/of appartement is. Men is bang voor geuroverlast en eventuele 
overlast van ongedierte. Een zorg welke wij als wijkteam ook geuit hebben vooraf 
aan het definitief aanwijzen van de huidige plaatsen. Men verzekert ons dat er 
geen overlast zal zijn. De containers worden regelmatig geleegd, schoongemaakt 
en worden bovengronds geplaatst. Technisch en logistiek gezien kunnen de GF-
containers alleen op deze plekken geplaatst worden.  

Het is slechts een proef. We zijn dan ook op zoek naar 5 bewoners GFE-
contactpersoon voor deze 5 plekken. Wanneer er overlast wordt ervaren kan dit 
direct worden doorgegeven zodat we een en ander kunnen monitoren voor de 
plaatsing definitief wordt. Wie wil GFE-contactpersoon zijn voor een GFE-
container in zijn/haar directe omgeving? Reactie graag via de mail van het 
wijkteam.  

mailto:wijkteamnoorderhaven@gmail.com?subject=aanmelding%20voor%20ambassadeur%20GF-container
mailto:wijkteamnoorderhaven@gmail.com?subject=aanmelding%20voor%20ambassadeur%20GF-container
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Voor het deponeren van restafval 
bestaat de mogelijkheid om zakken 
van 30 liter en 60 liter te gebruiken. 
Het verschil tussen beide volumes is 
ruim een Euro per zak. De 
gemeente zal proberen alle 
restafvalpunten te voorzien van 
zowel 30 als 60 liter afvoer. Nabij de 
Schamperdijkstraat is al een dubbel 
restafvalpunt geplaatst. Er komen 
niet meer afvalpunten in de wijk. De 
afstand van woningen naar de 
afvalpunten is zo goed mogelijk 
verdeeld over de gehele wijk.  

Afval in de wijk. Dit is een algeheel probleem in de samenleving en niet alleen 
een probleem van onze wijk. Er is een groep die regelmatig afval in de wijk 
opruimt. Daarnaast heeft McDonalds een medewerker in dienst die afval 
opruimt. Met de komst van leerlingen van het Kompaan College zijn er zorgen. 
Het Kompaan College is zich hiervan bewust en heeft hierover nagedacht om 
samen met de leerlingen dit mogelijke probleem niet tot een probleem te laten 
komen. Als wijkteam gaan we de samenwerking met hen hieromtrent aan. 
 

Parkeren 

Voor het parkeren heeft de gemeente een duidelijk systeem. 
Binnenstadbewoners die geen eigen parkeergelegenheid hebben, kunnen een 
parkeervergunning aanvragen voor 1 auto. Noorderhaven behoort niet tot de 
binnenstad. Bewoners die al een parkeerplaats hebben (bijv. nieuwe 
appartementen) kunnen deze parkeervergunning niet krijgen. Voor een tweede 
auto geldt voor alle bewoners in Zutphen hetzelfde: een prijzige 
zakenvergunning. Er is dus geen onderscheid in deze. 

Op de site van de gemeente staan de tarieven voor de parkeerabonnementen, 
dit verschilt per straat. Tarieven zijn door raad vastgesteld (op voorstel van 
DIOR). 

Voor het parkeren van de voertuigen van bezoekers heeft de gemeente geen 

speciale regeling. Zij zullen dus gewoon moeten betalen als men wil parkeren. 

Overig 
Er is in onze wijk onvoldoende rekening gehouden met blinden en slechtzienden. 
Met name bij het oversteken aan de Coenensparkstraat. De gemeente gaat 
mogelijkheden bekijken en het wijkteam zal ook voorbeelden aandragen hoe het 
beter kan. Het plaatsen van z.g. rateltikkers (tegels met verhoogde randen) en 

https://zutphen.nl/parkeren/parkeren-binnenstad/betaald-parkeren
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het doortrekken van de zebrastrepen tot over het fietspad zou al een verbetering 
zijn. 

Om de site door blinden of slechtzienden te laten gebruiken kan met Google 
Assistent inschakelen. Niet alleen handig om de site van het wijkteam, maar voor 
alle sites op je laptop, tablet of smartphone. 

 

Sociale activiteiten 
Door de enorme woningnood zal er geen buurthuis komen. Het wijkteam is 
actief bezig met Perspectief om naar mogelijkheden te zoeken voor een trefpunt 
in de wijk. Zodra hierover meer bekend is treft u dit aan op onze site. 

Eén van de uitkomsten van het onderzoek van Perspectief (van Marte Roeper en 
Linette Danneberg zie PowerPoint presentatie) is dat er behoefte is aan sociale 
contacten in onze wijk. Ook dit item pakt het wijkteam samen met Perspectief 
op (gezellig samen eten of spelletjes doen). Heeft u een idee maar weet u niet zo 
goed hier uitvoering aan te geven? Neem dan contact op met het wijkteam. 
Indien er activiteiten zijn treft u dit aan op onze site. 

Op de vraag of eventuele buurtactiviteiten op de website van het wijkteam 
kunnen, is het antwoord positief. Mail ons en wij plaatsen het. 

Een buurtfeest organiseren mag iedereen. Het wijkteam ondersteunt hierin, 
maar organiseert zelf niet. We verwijzen hierbij naar Perspectief Zutphen, Jose 
Slijtermeilink (0655101916) of Yvonne Hendriks (0630117782). 

De museumhaven wil graag meer bekendheid door bijv. een bord. Het bestuur 
van de museumhaven kan bij de gemeente een vergunning  aanvragen voor het 
plaatsen van een informatiebord. 

 

Afsluiting 
De enorme opkomst heeft ons team van vrijwilligers een boost gegeven. De 
belangstelling die getoond is op de avond zelf tijdens de bijeenkomst, bij de 
praattafels en via de mail, geven aan dat het wijkteam nodig is en er voor u is. 
Door uw bijdrage menen wij nog scherper te hebben waar onze prioriteiten 
liggen.  

Schroom niet om een opmerking en/of vraag aan ons te stellen. Mocht u uw 
vraag in deze nieuwsbrief niet terugvinden? Mail ons en wij geven u de stand van 

https://wijkteamnoorderhaven.nl/presentaties-bewonersbijeenkomst/


 

 

 
wijkteamnoorderhaven@gmail.com 

wijkteamnoorderhaven.nl 

zaken terug.  Wij blijven iedere twee maanden in gesprek met de gemeente 
(wethouders en diverse ambtenaren) over onze prachtige wijk.  
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